

လိာ်ကဝီပဒိပ် တၢ်ဃုထၢအမူး 2019

တၢ်ကမၤလိာ်ကဝီပဒိပ်တၢ်ဃုထၢဆူညါတၢ်အမူးဖဲဝှ် Palmerston North ဖဲမ့ၢ်ဘူၣ်နံၤ, လါအိးကထိဘၢၣ် 12 သီ, 2019 န့ၣ်လီၤ. ပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖးဖိတဖၣ် ကဃုထၢဝဲဒၣ် ဝှ်ခိၣ်အလိာ်အလၢဒီးဝှ်အကိပ်ကးကမံးတံၣ်ဖိ 15 ဂၤန့ၣ်လီၤ.

ကိပ်ကးကရၢမၤတၢ်ဘၣ်ဃးမနုၤလဲၣ်.

ဝှ်အကိပ်ကးကရၢ ညိၣ်န့ၣ်ထံၣ်လိာ်အသးလၢ ကမၤတၢ်အိၣ်ဖှိၣ်ဆၢတဲာ်မၤ တၢ်ဂ့ၢ်အါမံၤလၢအဒိဘၣ်မၤပှၤအိၣ်ဆိးဖဲဝှ် Palmerston North အတၢ်အိၣ်မူလၢ တနံၤဘၣ်တနံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ကိပ်ကးကရၢ ရဲၣ်ကျဲၤပၤဆၢဝဲဒၣ်တၢ်ဖးစၢၤမၤစၢၤ လိာ်ကဝီပဒိပ်တၢ် လိာ်လဲၣ်ဃဲၣ်ဃဲၣ်လၢအပၣ်ဃုၣ်ဒီးကျဲၣ်မ့ၢ်ကျဲၣ်ဘိ, ထံအကျိၤအကျဲ, တၢ်ထၢတၢ်ကမံၤတၢ်တဖၣ်, လံာ်ရဲၣ်ဒၢး, တၢ်ဟးလိာ်ကွဲကရၢၢ်, ပှၤတၢ်အလိာ်ခၢၣ်သး, တၢ်မၤနီၣ်မၤဃါထီၣ်, တၢ်မၤလဲၣ်ထီၣ်လဲၣ်ထီၣ်ပှၤတၢ်ဒီးမ့ၢ်ကျိၤဝဲၤကွဲၣ်, ဒီးတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤ ဝှ်အတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပှၤလၢတၢ်ဃုထၢအိၣ်သ့န့ၣ် မ့ၢ်မတၢ်လဲၣ်.

တၢ်ဃုထၢအမူးမ့ၢ် တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖးတၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ် လၢအကဃုထၢပှၤကဲထီၣ် ကိပ်ကးကရၢဖိလၢအကဲထီၣ်ခၢၣ်စး လၢအပၣ်ဖျါထီၣ် အတၢ်ထံၣ်ဒီးတၢ်ထံၣ်စိသ့အကလုာ်ကလုာ်လၢအအိၣ်တၢ်ဒီးဝဲဖဲပှၤတၢ်ပှၤန့ၣ်လီၤ.

လၢနဒီးဃုထၢသးကသ့အဂီၢ် နကဘၣ်မ့ၢ်-

- န့ၣ်စံၣ်လဲၣ်အထံဖိကိာ်ဖိ **ဒီး**
- န့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤဒီးပှၤဒီးဃုထၢအသးအသိး (ဒိန့ၣ်အသိးတၢ်အံၤအခိပညိမ့ၢ်ဝဲနကဘၣ်မ့ၢ်ပှၤ 18 နံၣ် မ့တမ့ၢ် 18 နံၣ် ဆူအဖိခိၣ်) **ဒီး**
- ဘၣ်တၢ်ဆၢန့ၣ်အမံၤလၢ ပှၤဃုထၢတၢ်ခဲၣ် ဖဲဝှ် Palmerston North န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကပံာ်ကွဲၣ်တၢ်ဆၢန့ၣ်လီၤပှၤအမံၤဖဲ **မ့ၢ်ဖိဖး, လါအိကူၣ် 16 သီ** ဖဲမ့ၢ်ထူၣ် 12 န့ၣ်ရဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပှၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်ဖးသ့မ့ၢ်မတၢ်လဲၣ်.

ထဲဒၣ်ပှၤလၢအန့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤဟ့ၣ်တၢ်ဖးသ့န့ၣ်လီၤ. နကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤဒီးဟ့ၣ်တၢ်ဖး ဖဲလၢ-

- နသးနံၣ်အိၣ် 18 နံၣ် မ့တမ့ၢ် 18 နံၣ်ဆူအဖိခိၣ်**ဒီး**
- နမ့ၢ်န့ၣ်စံၣ်လဲၣ်အထံဖိကိာ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ပှၤအိၣ်ဆိးထူလဲၣ် မ့တမ့ၢ် အိၣ်ဒီးပှၤအိၣ်ဆိးဖဲန့ၣ်အလံာ်ခိၣ်**ဒီး**
- နမ့ၢ်ပှၤအိၣ်ဆိးဝဲဖဲကိာ်န့ၣ်စံၣ်လဲၣ်အပှၤတနံၣ် မ့တမ့ၢ် အိၣ်ဆိးတပယုာ်ဃီ ဖဲကိာ်န့ၣ်စံၣ်လဲၣ်အတၢ်လိာ်တတီၤတီၤအပှၤအါန့ၣ်အါလါန့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်ပှၤ Cook Islands Maori, Niuean, Tokelauan မ့တမ့ၢ် ပှၤအိးစကြုလယါဖိန့ၣ် နန့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤ သ့ဝဲဖဲန့ၣ်အိၣ်ဆိးဝဲဖဲကိာ်န့ၣ်စံၣ်လဲၣ်အပှၤတပယုာ်ဃီအါန့ၣ် 12 လါ- တလိာ်လၢန့ၣ်ဒီးပှၤအိၣ်ဆိးအဘၣ်စၣ် လၢတၢ်န့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤဒီးတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖး အဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်န့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်, န့ၣ်လီၤကွၢ်ဖဲ vote.nz မ့တမ့ၢ် ကိးလီတဲစိဖဲ 0800 36 76 56 တက့ၢ်.

တၢ်ဘၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးဒိလဲၣ်-

တၢ်ကဆၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအလံာ်ဘိၣ် ဖဲလိစးပထုဘၢၣ်ဆူပှၤလၢ အဆဲးလီၤမံၤတဖၣ် အအိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအလံာ်ဘိၣ်ကပၣ်ဃုၣ်ဝဲဒၣ်ဒီး တၢ်န့ၣ်လီၤလၢအဘၣ်ဃးဒီးတၢ်ဘၣ်မၤပှၤတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအလံာ်တက့ၢ်ဒိ အကျိၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးဖဲကိာ်န့ၣ်စံၣ်လဲၣ်အပှၤန့ၣ် မ့ၢ်တၢ်ပှၤဖျဲးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်, ဒီးနတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးတဖၣ်တၢ်ကပၣ်ဝဲဒိအမ့ၢ်တၢ်ခူသ့ၣ်အသိးထီတိန့ၣ်လီၤ. မ့တမ့ၢ်လၢန့ၣ်ဒီးတဲဘၣ်ပှၤလၢန့ၣ်, အလိာ်တအိၣ်လၢနကဘၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါ ပှၤအဂၤတဂၤလၢလၢလၢ နဃုထၢမတၢ်လဲၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်န့ၣ်အရဲဒိၣ်ကတၢ်လၢပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖးဖိတဖၣ်အဂီၢ်

မ့ၢ်ဖိဖး, လါစးပထုဘၢၣ် 20 သီ	တၢ်ဆၢဝဲဒၣ် ပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖး အတၢ်ဘိၣ်လၢတၢ်ပရၢ, ဒီးတၢ်အိးထီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးဖဲ
မ့ၢ်ဘူၣ်နံၤ, လါအိးကထိဘၢၣ် 12 သီ	တၢ်ပံာ်ကွဲၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးဖဲ မ့ၢ်ထူၣ် 12 န့ၣ်ရဲၣ်
မ့ၢ်လုၤဇိၤ, လါအိးကထိဘၢၣ် 17 သီ	တၢ်ဘိးဘၣ်ရဲၣ်လီၤတၢ်ဖးအစၢၤဖိးသဲစး



လၢတၢ်လိာ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်သ့ၣ်ညါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ် တၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအဂီၢ်, ကိးလီတဲစိဖဲ 0800 36 76 56 မ့တမ့ၢ် ကွၢ်ဖဲပှၤယဲၤသန့ **vote.nz** လၢတၢ်ကမၤန့ၢ် တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်သံကွၢ်လီၤတၢ် တၢ်ဃုထၢအမူးလၢအဂၤတဖၣ်အဂ့ၢ်အဂီၢ်- **ကိးဘၣ်ဖဲ 0800 300 126**

နဲလဲၣ်ဆူဝှ်ကိပ်ကးကရၢအတၢ်တူၢ်လိာ်အလိာ် မ့တမ့ၢ် ဝှ် Manawātū တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအါကလုာ်အလိာ်ခၢၣ်သးလၢတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

